
Dz-12.0020.1.39.2013 

 

Protokół Nr 39 

z XXXIX sesji Rady Dzielnicy XII Bieżanów – Prokocim z dnia 22 października 2013 r. 

(miejsce posiedzenia: siedziba Rady przy ul. Kurczaba 3) 

 

 

XXXIX sesję Rady Dzielnicy XII Bieżanów – Prokocim otworzył o godz. 18:30   Przewodniczący  

Rady i Zarządu Dzielnicy XII Pan Zbigniew Kożuch słowami „Otwieram XXXIX sesję Rady 

Dzielnicy XII Bieżanów – Prokocim”.  Po sprawdzeniu  listy obecności (załącznik Nr 1 do protokołu) 

i stwierdzeniu wymaganego quorum do podejmowania prawomocnych rozstrzygnięć przystąpił  do 

przedstawienia porządku obrad (doręczony radnym do skrytek wraz zaproszeniem na sesję).  

Proponowany porządek obrad: 

Porządek obrad 

XXXIX Sesja Rady Dzielnicy XII Bieżanów- Prokocim 

w dniu 22 października  2013 r. godz. 18:30 

(siedziba Rady Dzielnicy przy ul. Kurczaba 3) 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z  XXXVIII  sesji Rady Dzielnicy XII  

4. Podjęcie uchwał bieżących: 

 

Pkt A. 

Omówienie nowego Statutu Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim określającego organizację i zakres 

działania Dzielnicy.  

Pkt B 

w sprawie: delegowania członków Rady Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim 

projekt zarządu 

Pkt C 

w sprawie: zmian w planie finansowo-rzeczowym wydatków Dzielnicy XII Bieżanów – Prokocim  na 

2013 rok. projekt zarządu 

Pkt D 

w sprawie: przeniesienia środków pozostałych po realizacji Konkursu ofert w 2013 roku.- projekt 

komisji bezpieczeństwa 

Pkt E 

w sprawie: listy rankingowej zadań powierzonych na 2013 rok w zakresie prac remontowych szkół 

podstawowych, gimnazjów i przedszkoli.- projekt komisji edukacji 

Pkt  F 

w sprawie: listy rankingowej zadań powierzonych na 2014 rok w zakresie modernizacji ogródków 

jordanowskich oraz tworzenia zieleńców i skwerów wraz z małą architekturą.- projekt komisji 

ochrony środowiska 

Pkt G 

w sprawie: pozytywnej opinii o współpracy z Dzielnicą XII  i wyrażenia uznania dla osób zasłużonych 

dla rozwoju samorządności lokalnej. 

5. Wolne wnioski 

6. Ogłoszenia i komunikaty 

7. Zakończenie sesji 

 

Przewodniczący obrad zapytał  członków rady czy mają uwagi bądź propozycje zmian do 

przedstawionego porządku obrad: 

-Pan Piotr Wojciechowski– Przewodniczący komisji  infrastruktury zgłasza wniosek formalny o 

wprowadzenie do porządku obrad 2 projektów uchwał : 



1/ w sprawie korekty uchwały Nr XXXI/473/13 z dnia 11 czerwca 2013 r. w sprawie wniosku do 

Prezydenta Miasta Krakowa dotyczącego wprowadzenia  do Wieloletniej Prognozy Finansowej i 

Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadań inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy XII 

Bieżanów- Prokocim do realizacji w latach 2013-2014. 

Prowadzący poddaje zgłoszony wniosek pod głosowanie, który Rada przyjmuje w głosowaniu 

jawnym 

Za- 21 głosów, przeciwko -0 głosów, wstrzymujących się – 0 głosów 

Projekt uchwały zostaje ujęty w porządku obrad jako pkt. H 

 

2/ w sprawie: opinii dokumentacji projektowej dla zadania pn. opracowanie projektu 

budowlano – wykonawczego przebudowy ul. Solarzy. 

Prowadzący poddaje zgłoszony wniosek pod głosowanie, który Rada przyjmuje w głosowaniu 

jawnym 

Za- 21 głosów, przeciwko -0 głosów, wstrzymujących się – 0 głosów 

Projekt uchwały zostaje ujęty w porządku obrad jako pkt. I 

 

-Pan Stanisław Dziob –Przewodniczący komisji architektury zgłasza wniosek formalny o 

wprowadzenie do porządku obrad  projektu uchwały w sprawie: ustalenia WZ dla inwestycji pn. 

Budowa zespołu budynków mieszkalnych wielorodzinnych przy ulicy Bieżanowskiej w 

Krakowie. 

Prowadzący poddaje zgłoszony wniosek pod głosowanie, który Rada przyjmuje w głosowaniu 

jawnym 

Za- 21 głosów, przeciwko -0 głosów, wstrzymujących się – 0 głosów 

Projekt uchwały zostaje ujęty w porządku obrad jako pkt. J 

 

-Pan Wiesław Markowicz zgłasza wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad  projektu 

uchwały w sprawie: zagospodarowania fragmentu działki Nr 235/22 obr. 50 przy ul. Facimiech 

14 , osiedle Na Kozłówce. 

Prowadzący poddaje zgłoszony wniosek pod głosowanie, który Rada przyjmuje w głosowaniu 

jawnym 

Za- 20 głosów, przeciwko -0 głosów, wstrzymujących się – 0 głosów 

Projekt uchwały zostaje ujęty w porządku obrad jako pkt. K 

-Pan Jarosław Chodorowski przewodniczący komisji zdrowia i pomocy społecznej zgłasza wniosek 

formalny o wprowadzenie do porządku obrad 2 projektów uchwał komisji z odstąpieniem od 10 

dniowego terminu na przedstawienie projektu Przewodniczącemu zarządu 

1/ w sprawie: listy rankingowej zadań powierzonych na 2014 rok w zakresie prac remontowych 

żłobków. 

Prowadzący poddaje zgłoszony wniosek pod głosowanie, który Rada przyjmuje w głosowaniu 

jawnym 

Za- 21 głosów, przeciwko -0 głosów, wstrzymujących się – 0 głosów 

Projekt uchwały zostaje ujęty w porządku obrad jako pkt. L 

2/ w sprawie: realizacji zadań powierzonych w zakresie problematyki osób niepełnosprawnych 

na rok 2014. 

Prowadzący poddaje zgłoszony wniosek pod głosowanie, który Rada przyjmuje w głosowaniu 

jawnym 

Za- 21 głosów, przeciwko -0 głosów, wstrzymujących się – 0 głosów 

Projekt uchwały zostaje ujęty w porządku obrad jako pkt. Ł 

-Pan Stanisław Dziob przewodniczący komisji architektury zgłasza wniosek formalny o 

wprowadzenie do porządku obrad  projektu uchwały komisji z odstąpieniem od 10 dniowego terminu 

na przedstawienie projektu Przewodniczącemu zarządu 

w sprawie: ustalenia WZ dla inwestycji pn. Budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego 

przy ulicy Jana XXIII w Krakowie. 

Prowadzący poddaje zgłoszony wniosek pod głosowanie, który Rada przyjmuje w głosowaniu 

jawnym 



Za- 20 głosów, przeciwko -0 głosów, wstrzymujących się – 0 głosów 

Projekt uchwały zostaje ujęty w porządku obrad jako pkt. M 

 

-Pan Rafał Buchelt zgłasza wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 

przygotowanego przez Grupę radnych w sprawie: realizacji zadań powierzonych na rok 2013 w 

zakresie budowy, modernizacji, prac remontowych osiedlowej i szkolnej infrastruktury 

sportowej i rekreacyjnej 

Prowadzący poddaje zgłoszony wniosek pod głosowanie, który Rada przyjmuje w głosowaniu 

jawnym 

Za- 20 głosów, przeciwko -0 głosów, wstrzymujących się – 0 głosów 

Projekt uchwały zostaje ujęty w porządku obrad jako pkt. N 

-Pan Rafał Buchelt–  Zastępca Przewodniczącego Rady i Zarządu Dzielnicy XII w imieniu zarządu  

zgłasza wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad projektu w sprawie: opinii nowego 

Statutu Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim określającego organizację i zakres działania 

Dzielnicy.  

 Prowadzący poddaje zgłoszony wniosek pod głosowanie, który Rada przyjmuje w głosowaniu 

jawnym 

Za- 20 głosów, przeciwko -0 głosów, wstrzymujących się – 0 głosów 

Projekt uchwały zostaje ujęty w porządku obrad jako pkt. A 

 

Wobec powyższego Rada przyjęła następujący porządek obrad: 

 

Pkt A. projekt zarządu w sprawie: opinii nowego Statutu Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim 

określającego organizację i zakres działania Dzielnicy.  

Pkt B.  projekt zarządu w sprawie: delegowania członków Rady Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim 

projekt zarządu 

Pkt C.  projekt zarządu w sprawie: zmian w planie finansowo-rzeczowym wydatków Dzielnicy XII 

Bieżanów – Prokocim  na 2013 rok 

Pkt D. projekt komisji bezpieczeństwa w sprawie: przeniesienia środków pozostałych po realizacji 

Konkursu ofert w 2013 roku.-  

Pkt E. .- projekt komisji edukacji w sprawie: listy rankingowej zadań powierzonych na 2013 rok w 

zakresie prac remontowych szkół podstawowych, gimnazjów i przedszkoli 

Pkt  F. projekt komisji ochrony środowiska w sprawie: listy rankingowej zadań powierzonych na 2014 

rok w zakresie modernizacji ogródków jordanowskich oraz tworzenia zieleńców i skwerów wraz z 

małą architekturą. 

 Pkt G. projekt komisji bezpieczeństwa w sprawie: pozytywnej opinii o współpracy z Dzielnicą XII  i 

wyrażenia uznania dla osób zasłużonych dla rozwoju samorządności lokalnej. 

Pkt H. projekt kom. infrastruktury w sprawie korekty uchwały Nr XXXI/473/13 z dnia 11 czerwca 

2013 r. w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dotyczącego wprowadzenia  do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadań inwestycyjnych planowanych przez 

Radę Dzielnicy XII Bieżanów- Prokocim do realizacji w latach 2013-2014 

Pkt I. projekt kom. infrastruktury w sprawie: opinii dokumentacji projektowej dla zadania pn. 

opracowanie projektu budowlano – wykonawczego przebudowy ul. Solarzy. 

Pkt J. projekt komisji architektury w sprawie: ustalenia WZ dla inwestycji pn. Budowa zespołu 

budynków mieszkalnych wielorodzinnych przy ulicy Bieżanowskiej w Krakowie. 

Pkt K. projekt Grupy Radnych w sprawie: zagospodarowania fragmentu działki Nr 235/22 obr. 50 

przy ul. Facimiech 14 , osiedle Na Kozłówce 

Pkt L. projekt komisji zdrowia w sprawie: listy rankingowej zadań powierzonych na 2014 rok w 

zakresie prac remontowych żłobków. 

Pkt Ł. projekt komisji zdrowia w sprawie: realizacji zadań powierzonych w zakresie problematyki 

osób niepełnosprawnych na rok 2014. 

Pkt M. projekt komisji architektury w sprawie: ustalenia WZ dla inwestycji pn. Budowa budynku 

mieszkalnego wielorodzinnego przy ulicy Jana XXIII w Krakowie 



Pkt N. projekt Grupy Radnych w sprawie: realizacji zadań powierzonych na rok 2013 w zakresie 

budowy, modernizacji, prac remontowych osiedlowej i szkolnej infrastruktury sportowej i 

rekreacyjnej 

5. Wolne wnioski 

6. Ogłoszenia i komunikaty 

7. Zakończenie sesji 

 

Ad 3. 

Przyjęcie protokołu z  XXXVIII sesji Rady Dzielnicy XII z dnia 24 września 2013 r. 

-Przewodniczący obradom Pan Zbigniew Kożuch zapytuje czy są uwagi do protokołu z XXXVIII sesji 

Rady Dzielnicy XII ( prowadzący poinformował, iż protokół był do wglądu w biurze Rady w 

regulaminowym terminie).  

W związku z tym, że nikt z radnych nie zgłosił uwag prowadzący poddaje protokół z XXXVIII sesji  

pod głosowanie: 

Za- 19 głosów, przeciwko -  0 głosów, wstrzymujących się – 0 głosów  

Przewodniczący informuje zebranych, że protokół został przyjęty jednogłośnie 

Prowadzący przystąpił do kolejnego pkt. porządku obrad,  poprosił projektodawców o przedstawienie 

projektów uchwał. 

-Pani Grażyna Fijałkowska podziękowała komisji informacji oraz radnym za przyznanie  środków na 

wydanie książki o Erazmie Jerzmanowskim.  

 

Pkt. 5. Podjęcie uchwał bieżących: 

Pkt A 

Projekt uchwały zarządu w sprawie: opinii nowego Statutu Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim 

określającego organizację i zakres działania Dzielnicy - przedstawił Zastępca Przewodniczącego 

Pan Rafał Buchelt. 

-Prowadzący obrady przedstawił najważniejsze zmiany w nowym Statucie dzielnic. 

1. Obecnie obowiązują dwa dokumenty: Statut i Regulamin, w nowej wersji będzie obowiązywał  

tylko Statut 

2/Obecnie obowiązuje Statut dla wszystkich dzielnic od I  do XVIII , w nowej wersji każda dzielnica 

będzie miała własny Statut 

3/ W chwili obecnej funkcjonuje podział środków finansowych na zadania priorytetowe i powierzone 

(ok. 10 procedur zad. powierzonych), w nowej wersji nie ma takiego podziału 

4/ Środki, którymi będzie dysponować dzielnica będą dzielone procentowo: 30, 50 i 20 

30 % wszystkich środków zostanie podzielonych pomiędzy wszystkie dzielnice 

50 % uzależnione od liczby mieszkańców 

20 % od powierzchni danej Dzielnicy 

Wyliczenia są dosyć korzystne dla Dzielnicy XII 

5/ Z puli otrzymanych środków dzielnica jest zobowiązana przeznaczyć 75 % na modernizację 

infrastruktury drogowej, na remonty szkół, itp., 5% na problematykę osób niepełnosprawnych, 2 % na 

doposażenie biura rady (zniknie plan finansowy), do  2 % ogółu środków dzielnica może przeznaczać 

na informację i kontakty z mieszkańcami. 

6/ znika zapis mówiący o potrzebie poparcia zgłoszenia kandydata na radnego co najmniej 25 

podpisami wyborców zamieszkałych w danym okręgu wyborczym 

7/ Znika zapis mówiący o obowiązku zameldowania na terenie Dzielnicy, trzeba być wpisanym do 

rejestru wyborców, lista osób uprawnionych do głosowania na terenie Dzielnicy XII 

-przewodniczący wyjaśnił co oznacza termin stale zamieszkuje w orzecznictwie sądu 

„osoba, która stale zamieszkuje” oznacza, że osoba ta przebywa w danym mieście, miejscowości z 

zamiarem stałego pobytu, składa oświadczenie podatkowe w urzędzie skarbowym właściwym dla 

miejsca zamieszkania, 

8/ pojawia się zapis dający prawo inicjatywy uchwałodawczej grupie 200 mieszkańców  

 

-prowadzący otworzył dyskusję nad projektem uchwały 



-następnie poprosił radnych o zgłaszanie uwag do nowego statutu Dzielnicy na piśmie 

-Pan Konrad Spryńca zgłasza 5 poprawek do projektu uchwały 

Prowadzący poddaje kolejno poprawki pod głosowanie 

 

poprawkę dot.  § 3 pkt 5 lit b wykreślić zapis: „ze szczególnym uwzględnieniem zadań 

priorytetowych i powierzonych Dzielnicy” 

Prowadzący poddaje zgłoszoną poprawkę pod głosowanie rady; 

Za    -   20 głosów,  przeciw  -   0 głosów,  wstrzymujących się  -   0 głosów 

-poprawka została przyjęta 

Kolejna poprawka p. K. Spryńcy 

 w § 14 ust. 7 po słowach „Materiały o których mowa w ust 5 winny być przesłane do członków Rady 

najpóźniej na 3 dni”     dodać słowo „robocze” przed terminem sesji 

Prowadzący poddaje zgłoszoną poprawkę pod głosowanie rady; 

Za    -   15 głosów,  przeciw  -   1 głosów,  wstrzymujących się  -   3 głosy 

-poprawka zostaje przyjęta 

Kolejna poprawka p. K. Spryńcy 

 w § 24 ust 5 po słowach  „Protokół z sesji Rady wykładany jest do wglądu w siedzibie Dzielnicy co 

najmniej na 3 dni” dodać słowo „robocze” przed terminem następnej sesji. 

Prowadzący poddaje zgłoszoną poprawkę pod głosowanie rady; 

Za    -   16 głosów,  przeciw  -   1 głosów,  wstrzymujących się  -   3 głosy 

-poprawka została przyjęta 

Kolejna poprawka p. K. Spryńcy 

 w  § 25 ust 2 pkt 6 zmienić zapis dotyczący ilości mieszkańców na „grupę ok. 0,5 % mieszkańców” 

Dzielnicy mających prawo wybierania do rady Dzielnicy w sprawach i przy zastosowaniu trybu, o 

którym mowa w § 35 Statutu. 

Prowadzący poddaje zgłoszoną poprawkę pod głosowanie rady; 

Za    -   9 głosów,  przeciw  -   0 głosów,  wstrzymujących się  -   11 głosów 

-poprawka została przyjęta 

-Kolejna poprawka p. K. Spryńcy 

 w  § 35 ust 3 oraz § 76 ust 3 zmienić zapis dotyczący ilości mieszkańców na grupę ok. 0,5 % 

mieszkańców  

Prowadzący poddaje zgłoszoną poprawkę pod głosowanie rady; 

Za    -   11 głosów,  przeciw  -   0 głosów,  wstrzymujących się  -   9 głosów 

-poprawka została przyjęta 

-Pan G. Kmita zgłasza poprawkę: 

 w  § 84  po słowach „stale zamieszkuje” dodać: „oraz jest stale zameldowany” 

Prowadzący poddaje zgłoszoną poprawkę pod głosowanie rady; 

Za    -   8 głosów,  przeciw  -   7 głosów,  wstrzymujących się  -   4 głosy 

-poprawka została przyjęta 

-Pan M. Lelo zgłasza 2 poprawki 

1/ w § 24 ust 1 „elektroniczny zapis przebiegu sesji przechowywany jest” dodać zapis: „przez okres 

całej kadencji 

Prowadzący poddaje zgłoszoną poprawkę pod głosowanie rady; 

Za    -   12 głosów,  przeciw  -   0 głosów,  wstrzymujących się  -   4 głosy 

-poprawka została przyjęta 

2/  w § 24 ust 6 Członek Rady może zgłosić Przewodniczącemu pisemne żądanie sprostowania 

protokołu dodać zapis „przed przyjęciem protokołu „ 

-prowadzący wyjaśnia, że w chwili obecnej można składać pisemne żądanie sprostowania protokołu 

do czasu jego przyjęcia, tak jest również w nowej wersji, wynika to wykładni  zapisu  

Prowadzący poddaje zgłoszoną poprawkę pod głosowanie rady; 

Za    -   6 głosów,  przeciw  -   7 głosów,  wstrzymujących się  -   5 głosów 

-przewodniczący informuje, iż poprawka nie została przyjęta, nie uzyskała wymaganej większości 

 



 Wobec braku dalszych uwag Prowadzący poddaje projekt uchwały wraz z poprawkami pod 

głosowanie, który Rada przyjęła w głosowaniu jawnym 

Za    -   18 głosów,  przeciw  -   0 głosów,  wstrzymujących się  -   2 głosy 

Przewodniczący informuje, że Rada podjęła uchwałę Nr XXXIX/539/2013 z dnia 22 października 

2013 r.  

 

Pkt B 

Projekt  uchwały zarządu w sprawie: delegowania członków Rady Dzielnicy XII Bieżanów-

Prokocim przedstawił Zastępca Przewodniczącego pan Rafał Buchelt. 

Wobec braku uwag prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła  w 

głosowaniu jawnym 

Za -  18 głosów, Przeciwko- 0 głosów, Wstrzymujących się   -  0 głosów 

Przewodniczący informuje, że Rada podjęła uchwałę Nr  XXXIX/540/2013 z dnia 22 października 

2013 r.  

 

Pkt C 

Projekt uchwały zarządu w sprawie: zmian w planie finansowo-rzeczowym wydatków Dzielnicy 

XII Bieżanów – Prokocim  na 2013 rok. przedstawił Zastępca Przewodniczącego pan Rafał Buchelt . 

Wobec braku uwag prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła  w 

głosowaniu jawnym 

Za  -  16 głosów, Przeciwko- 0 głosów, Wstrzymujących się -  0 głosów 

Przewodniczący obradom Z. Kożuch informuje, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę 

XXXIX/541/2013 z dnia 22 października 2013  r. 

 

Pkt D 

Projekt  komisji sportu w sprawie: przeniesienia środków pozostałych po realizacji Otwartego 

Konkursu Ofert w roku 2013. przedstawił  Przewodniczący komisji Pan G. Kmita. 

Pozostały wolne środki po realizacji Otwartego Konkursu Ofert w roku 2013 w zakresie „organizacja 

zimowych i letnich obozów sportowych”, które komisja chce przeznaczyć na organizacje obozu 

sportowego przez Szkołę Podstawową Nr 117. 

-prowadzący obrady p. Z. kożuch zgłasza poprawkę dot. wysokości środków pozostałych po 

Otwartym Konkursie Ofert jest to „kwota 4 600 zł.”  

Prowadzący poddaje poprawkę pod głosowanie: 

Za   - 17  głosów, Przeciwko- 0 głosów, Wstrzymujących się -  0 głosów 

-poprawka została przyjęta i wobec braku dalszych uwag prowadzący poddaje projekt uchwały wraz z 

poprawką pod głosowanie, który Rada przyjęła  w głosowaniu jawnym 

Za   - 16  głosów, Przeciwko- 0 głosów, Wstrzymujących się -  1 głos 

Przewodniczący informuje, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę  Nr XXXIX/542/2013 z dnia 22 

października 2013  r. 

 

Pkt E 

Projekt uchwały komisji edukacji w sprawie: listy rankingowej zadań powierzonych na 2014 rok 

w zakresie prac remontowych szkół podstawowych, gimnazjów i przedszkoli. 

Przedstawiła przewodnicząca komisji p. B. Leśniak 

Kwota którą dysponowała komisja edukacji do podziału wynosi 619 500 zł i została w całości 

rozdzielona. 

-Pani E. Matykiewicz zapytała dlaczego Szkoła Podstawowa Nr 124 (dwa budynki) w Bieżanowie 

Starym oraz Przedszkole 135 otrzymały tak małe kwoty na prace remontowe. 

-przewodnicząca komisji wyjaśniła, że takie potrzeby zgłosiły Panie reprezentujące placówki 

oświatowe na posiedzeniu komisji edukacji 

- prowadzący obrady zgłasza poprawkę polegająca na wykreśleniu łącznych kwot podanych w 

projekcie uchwały na prace w przedszkolach, szkołach podstawowych i gimnazjach i poddaje 

poprawkę pod głosowanie: 



Za   - 17  głosów, Przeciwko- 0 głosów, Wstrzymujących się -  2 głosy 

 

Wobec braku dalszych uwag prowadzący poddaje projekt uchwały wraz z poprawką pod głosowanie, 

który Rada przyjęła  w głosowaniu jawnym 

Za   -  18 głosów, Przeciwko- 0 głosów, Wstrzymujących się - 1 głos 

Przewodniczący informuje, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę  Nr XXXIX/543/2013 z dnia 22 

października 2013 r. 

 

 

Pkt F 

Projekt uchwały komisji ochrony środowiska w sprawie: listy rankingowej zadań powierzonych na 

2014 rok w zakresie modernizacji ogródków jordanowskich oraz tworzenia zieleńców i skwerów 

wraz z małą architekturą. –przedstawił przewodniczący komisji pan Dawid Kwiatkowski. 

  

Wobec braku dalszych uwag prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła  w głosowaniu jawnym 

Za   -  17 głosów, Przeciwko- 0 głosów, Wstrzymujących się - 0 głosów 

Przewodniczący informuje, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę  Nr XXXIX/544/2013 z dnia 22 

października 2013 r. 

 

Pkt G 

Projekt uchwały komisji bezpieczeństwa w sprawie: pozytywnej opinii o współpracy z Dzielnicą 

XII  i wyrażenia uznania dla osób zasłużonych dla rozwoju samorządności lokalnej. przedstawił 

przewodniczący komisji pan M. Lelo. 

Zgłosił autopoprawkę dot. imienia osoby, którą chcemy uhonorować medalem, nie Andrzej Nawrot 

tylko Antoni Nawrot. 

-głos w dyskusji zabierali p. M. Lasota, który wymienił dodatkowe zasługi p. A. Nawrota  

Wobec braku pytań i dalszych uwag prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła  w głosowaniu jawnym 

Za   -  17 głosów, Przeciwko- 0 głosów, Wstrzymujących się - 0 głosów 

Przewodniczący informuje, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę  Nr XXXIX/545/2013 z dnia 22 

października 2013 r. 

 

Pkt H 

Projekt uchwały komisji infrastruktury w sprawie korekty uchwały Nr XXXI/473/13 z dnia 11 

czerwca 2013 r. w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dotyczącego wprowadzenia  do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadań inwestycyjnych 

planowanych przez Radę Dzielnicy XII Bieżanów- Prokocim do realizacji w latach 2013-2014. 

przedstawił przewodniczący komisji p. P. Wojciechowski. 

 

Wobec braku pytań i  uwag Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła  w głosowaniu jawnym 

Za   -  16 głosów, Przeciwko- 0 głosów, Wstrzymujących się - 0 głosów 

Przewodniczący informuje, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę  Nr XXXIX/546/2013 z dnia 22 

października 2013 r. 

 

Pkt I 

Projekt uchwały komisji infrastruktury w sprawie: opinii dokumentacji projektowej dla zadania 

pn. opracowanie projektu budowlano – wykonawczego przebudowy ul. Solarzy. 

Przedstawił przewodniczący komisji p. P. Wojciechowski. 

 

-Prowadzący zapytał czy są jakieś pytania, wobec braku dalszych uwag prowadzący poddaje projekt 

uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła  w głosowaniu jawnym 



Za   -  16 głosów, Przeciwko- 0 głosów, Wstrzymujących się - 0 głosów 

Przewodniczący informuje, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę  Nr XXXIX/547/2013 z dnia 22 

października 2013 r. 

 

Pkt J 

Projekt uchwały grupy radnych w sprawie: zagospodarowania fragmentu działki Nr 235/22 obr. 

50 przy ul. Facimiech 14 , osiedle Na Kozłówce. –przedstawił i zreferował p. W. Markowicz. 

-Przewodniczący powiedział, że jeżeli jakaś wspólnota chce we własnym zakresie utrzymywać teren 

zielony, to należy jej to umożliwić, z uwagi na mniejsze koszty dla gminy. 

-Prowadzący zapytał czy są jakieś pytania, wobec braku dalszych uwag prowadzący poddaje projekt 

uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła  w głosowaniu jawnym. 

Za   -  17 głosów, Przeciwko- 0 głosów, Wstrzymujących się - 0 głosów 

Przewodniczący informuje, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę  Nr XXXIX/548/2013 z dnia 22 

października 2013 r. 

 

Pkt K 

Projekt komisji zdrowia w sprawie: listy rankingowej zadań powierzonych na 2014 rok w zakresie 

prac remontowych żłobków. Przedstawił przewodniczący komisji p. J. Chodorowski. 

-Prowadzący zapytał czy są jakieś pytania, wobec braku dalszych uwag prowadzący poddaje projekt 

uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła  w głosowaniu jawnym 

Za   -  15 głosów, Przeciwko- 0 głosów, Wstrzymujących się - 1 głos 

Przewodniczący informuje, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę  Nr XXXIX/549/2013 z dnia 22 

października 2013 r. 

 

Pkt L 

Projekt uchwały komisji zdrowia w sprawie: realizacji zadań powierzonych na rok 2013 w 

zakresie problematyki osób niepełnosprawnych przedstawił Przewodniczący komisji Pan J. 

Chodorowski. 

-Prowadzący zapytał czy są jakieś pytania, wobec braku dalszych uwag prowadzący poddaje uchwałę 

pod głosowanie, który Rada przyjęła  w głosowaniu jawnym 

Za   -  16 głosów, Przeciwko- 0 głosów, Wstrzymujących się - 0 głosów 

Przewodniczący informuje, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę  Nr XXXIX/550/2013 z dnia 22 

października 2013 r. 

 

Pkt Ł 

Projekt uchwały komisji architektury w sprawie: ustalenia WZ dla inwestycji pn. Budowa 

budynku mieszkalnego wielorodzinnego przy ulicy Jana XXIII w Krakowie.-przedstawiła Pani A. 

Gwiazda.  

- głos w dyskusji zabierali: p. J. Zadwórny, p. M. Lasota 

-Prowadzący zapytał czy są jakieś pytania, wobec braku dalszych uwag prowadzący poddaje projekt 

uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła  w głosowaniu jawnym 

Za   -16 głosów, Przeciwko- 0 głosów, Wstrzymujących się - 0 głosów 

Przewodniczący informuje, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę  Nr XXXIX/551/2013 z dnia 22 

października 2013 r. 

 

Pkt M 

Projekt uchwały grupy radnych w sprawie: realizacji zadań powierzonych na rok 2013 w zakresie 

budowy, modernizacji, prac remontowych osiedlowej i szkolnej infrastruktury sportowej i 

rekreacyjnej przedstawił Zastępca Przewodniczącego p. Rafał Buchelt. 

 

-Prowadzący zapytał czy są jakieś pytania, wobec braku dalszych uwag prowadzący poddaje projekt 

uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła  w głosowaniu jawnym 

Za   - 15 głosów, Przeciwko- 0 głosów, Wstrzymujących się - 0 głosów 



Przewodniczący informuje, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę  Nr XXXIX/552/2013 z dnia 22 

października 2013 r. 

 

5. Wolne wnioski. 

-pani B. Leśniak zwróciła uwagę radnych na dewastację mienia ZSO Nr 12 przy ul. Telimeny przez 

wandali 

-oświetlenie przy sklepie Lidl jest wyłączane w momencie zamykania sklepu, w tym rejonie panują 

ciemności, prośba o skierowanie interwencji pisemnej do sklepu Lidl w tej . 

-Pan T. Guzik zwrócił uwagę na duże opóźnienie w wydaniu numeru październikowego gazetki 

Dwunastka, (prawdopodobnie zostanie wydrukowana w najbliższy piątek i dostarczona do Dzielnicy). 

Ponadto porosił przewodniczących komisji rady, którzy nie pisali jeszcze do gazetki artykułu na temat 

swojej komisji o przygotowanie materiału do kolejnego wydania miesięcznika. 

-pani P. Bień przewodnicząca komisji informacji poinformowała zebranych, że w komisji trwają prace 

nad przygotowaniem broszury „spacerownik po Dzielnicy”. Będzie to przewodnik po najciekawszych 

miejscach na terenie Dzielnicy godnych zobaczenia i zwiedzenia. Zaprosiła radnych na posiedzenie 

komisji w celu przedstawienia swoich propozycji, można zgłaszać swoje uwagi do sekretariatu, do 

skrytki radnej. Spacerownik zostanie wydany w 2014 r.  

-Pan K. Spryńca zapoznał zebranych z listą miejsc, które na chwilę obecną zostały ujęte w 

spacerowniku, (również poprosił o kolejne propozycje). 

-prośba o zgłoszenie do ZBK potrzeby naprawy oświetlenia nad schodami prowadzącymi na I piętro 

budynku przy ul. Kurczaba 3- Pan J. Zadwórny. 

 

Pkt. 6. Ogłoszenia i komunikaty 

-Przewodniczący komisji problemowych ustalili terminy posiedzeń: 

12.11. godz. 17:30  kom. infrastruktury i budownictwa 

12.11. godz. 16:30 kom. edukacji 

Pan G. Kmita przekazał zebranym, że P. Minister Sportu ogłosiła dzień 26 października dniem sportu, 

w związku z tym zostanie rozegrany mecz grupy żaków : Prokocim-Cracovia-Nowa Huta. 

16 listopada zostanie rozegrany mecz na boisku klubowym: KS Kolejarz –Prokocim- Cracovia 

seniorzy.- zaprosił zainteresowanych na mecz. 

-Przewodniczący Kożuch poinformował zebranych, że do Dzielnicy wystąpiły organizacje społeczne z 

prośbą o poparcie wniosku do Kapituły o przyznanie medalu Cracoviae Merenti prof. Kućmie.  

Dzielnica poparła starania o przyznanie tego odznaczenia. 

 Pkt 7.  

Zakończenie sesji 

Wobec zrealizowania wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący obrad Pan Zbigniew 

Kożuch zamyka XXXIX sesję Rady Dzielnicy XII o godz. 20:30  słowami „Zamykam obrady XXXIX 

sesji Rady Dzielnicy XII Bieżanów –Prokocim w dniu 22 października 2013 r.”  

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

Protokołowała: 

Małgorzata Synowiec 

        Prowadzący obrady:  

                     Przewodniczący Rady  i Zarządu Dzielnicy XII 

 

        Zbigniew Kożuch 


